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Raadsvragen 

  
  
2021-002798 Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie CDA betreffende de aanleg 
van een Regenboogzebrapad op de Theodorus Rijkersstraat 
  

  

Aan de leden van de Gemeenteraad 

  
Op 1 november 2020 heeft de fractie CDA onder verwijzing naar artikel 36 van het reglement van orde voor 
de vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over de aanleg van een Regenboogzebrapad 
op de Theodorus Rijkersstraat, het antwoord vindt u onder de vraag: 
  

1. Welke concrete stappen zijn er reeds genomen in het realiseren van het regenboogzebrapad en 
zou het college de raad hier per omgaande over willen informeren? 
 
Wij hebben in overleg met politie en Veilig Verkeer Nederland onderzocht of het verstandig is om 
medewerking te verlenen aan de opdracht van de Raad om de gevraagde voorziening aan te brengen. 
Als eerste constateren wij dat het doel van de opdracht is om de verkeersveiligheid op de Theodorus 
Rijkersstraat, ter hoogte van de kinderspeelplaats te verbeteren. Tegelijkertijd is het de wens om een 
maatschappelijk statement te maken met betrekking tot LHBTI-gemeenschap door een meerkleurige 
variant van een voetgangersoversteekplaats aan te leggen. 
Verkeersveiligheid wordt verkregen door verkeerssituaties en verkeersmaatregelen op een eenduidige en 
herkenbare wijze uit te voeren. Door de toepassing van een wettelijke verkeersmaatregel te combineren 
met een maatschappelijk statement, hoe sympathiek ook, wijkt men hier van af en wordt juist de 
verkeersveiligheid negatief beïnvloed. Naar aanleiding van de keuze van enkele gemeenten om deze 
combinatie wel toe te passen is er door diverse landelijke instantie die betrokken zijn bij verkeersveiligheid 
onderzoek gedaan. Zij hebben voorgesteld om de Uitvoeringsvoorschriften Besluit Administratieve 
Bepalingen voor het Wegverkeer (BABW) zodanig aan te passen dat voetgangersoversteekplaatsen 
alleen in de oorspronkelijk bedoelde verschijningsvorm en daarmee eenduidig, kunnen worden aangelegd. 
Deze wijziging is thans in voorbereiding. 
 
In ons antwoord op vraag 4 informeren wij u over de acties gericht op een inclusieve samenleving.  
 

2. Bent u het met ons eens dat het houden van een participatietraject geen onderdeel is van de motie 
en u niet ontslaat van de opdracht van de raad om zo spoedig mogelijk over te gaan tot aanleg van 
een rechtsgeldig regenboogzebrapad, bij voorkeur in de Th.  Rijkersstraat.  
 
In de motie wordt opdracht gegeven om, indien een regenboogzebrapad niet kan worden aangelegd, in 
overleg met de bewoners de verkeersveiligheid op de Theodorus Rijkersstraat te verbeteren. Wij hebben 
daarom een plan uitgewerkt om de veiligheid voor kinderen rond de bedoelde speelplaats op de 
Theodorus Rijkersstraat te verbeteren, zonder de aanleg van de gevraagde meerkleurige oversteekplaats. 
Dit conceptplan zullen wij toezenden aan de bewoners in de omgeving van de kinderspeelplaats. Reacties 
zullen, zo goed mogelijk, worden meegenomen in het uiteindelijke ontwerp.  
 

3. Is het college van mening dat met de wijziging van de BtK 4 dagen voor de gestelde deadline 
voldaan is aan de actieve informatieplicht omtrent de uitvoering van moties?  
Wij zijn het met u eens dat deze late wijziging niet de schoonheidsprijs verdient. Wij streven ernaar om dit 
in de toekomst te voorkomen. 
 
Met de beantwoording op deze vragen en de daarin opgenomen uitvoering beschouwen wij de motie als 
afgedaan. 
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4. Is het college bereid per omgaande aan te geven wanneer het zebrapad gerealiseerd is? 
 

In het verlengde van het antwoord op vraag 1, informeren wij u dat wij vanwege de verkeersveiligheid 
geen regenboogzebrapad realiseren. 
 
Wel kunnen wij u melden dat wij op dit moment bezig zijn met de totstandkoming van een regenboog 
trottoir. Dit hindert de verkeersveiligheid niet en zal als teken staan van verbinding. Het trottoir zal op een 
prominente plek rond de omgeving van de Scholen aan Zee locaties aan de drs. F. Bijlweg worden 
gerealiseerd.  
 
Daarnaast werken wij op dit moment aan een Lokale Inclusie Agenda: een actieplan dat weergeeft hoe de 
gemeente de algemene toegankelijkheid stapsgewijs verwezenlijkt. Bewustwording, ontmoeting en 
toegankelijkheid zijn de voorwaarden om te komen tot een inclusieve samenleving. De gemeente Den 
Helder heeft al stappen gezet als het gaat om inclusie. Op dit moment voeren wij daarnaast een kwalitatief 
onderzoek uit naar de intensiteit en aard van de problemen rond  verschillende doelgroepen, om te komen 
tot een gerichte agenda op inclusiviteit. De LHBTI-gemeenschap wordt uiteraard in het onderzoek 
meegenomen. Het onderzoek leidt tot een agenda met concrete actiepunten, over de acties informeren wij 
u op termijn. 
  
 

 
Wij gaan er van uit dat wij u voldoende hebben geïnformeerd. 
  
Den Helder, 11 februari 2021 
  
  
  

 Met vriendelijke groet, 
 Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 
  

 
 Jeroen Nobel 
 burgemeester 

 
Robert Reus 
secretaris 

 


